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TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   HAZİRAN          SAYI: 12

Türkiye’nin Birinci 500 Büyük Sanayi Kuruluşu listesi 
açıklandı. Bu yıl listede Tekirdağ Ticaret ve Sanayi 

Odası’na (Tekirdağ TSO) kayıtlı üç firma yer aldı. Tekirdağ 
TSO Yönetim Kurulu Başkanı ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, İSO tarafından yapılan anketle hazırlanan 
2021 yılı Türkiye’nin İlk 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 
arasına giren Tekirdağ TSO üyesi üç firmayı tebrik ederek 
başarılarının devamını diledi.  

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası’na kayıtlı ve 2021 yılı ilk 
500 büyük sanayi kuruluşu listesinde 170. sırada Reka 
Bitkisel Yağlar San. ve Tic. A.Ş., 324. sırada Eksun Gıda Tar. 
San. Tic. A.Ş. ve 497. Sırada bulunan Doruk Un Sanayi A.Ş 
firmalarının Tekirdağ’ın gurur kaynağı olduklarını ifade eden 
Başkan Günay,  “Odamıza kayıtlı üç firmamızın sıralamada 
yer alması bizim için çok önemlidir. Bugün Türkiye’nin en 

büyük firmaları arasına girerek bizlere bu sevinci yaşatan 
firmalarımızın ilimiz ve ülkemiz ekonomisine katkıları için 
bir meslek odası başkanı olarak şahsım ve Tekirdağ TSO 
adına teşekkür ediyorum.

Diğer yandan Tekirdağ genelinde 57 firma İSO Birinci 500 
listesinde yer almıştır.

Üretimin ve istihdamın, ihracatın gerçek kahramanları 
olan bu işletmelerimiz şehrimizin kalkınmasında ve 
markalaşmasında önemli bir rol üstlendiler. Gurur kaynağı 
olan firmalarımız ülkeye sağladıkları katma değerle 
mücadeleyi, cesareti, inancı, azmi ve iradeyi temsil ettiler. 
Hepimizin ortak amacı daha gelişmiş bir Türkiye ve daha 
zengin bir Tekirdağ.  Temennimiz ve çabamız listeye giren 
firmalarımızın sayısının daha da artmasıdır.” diye konuştu.

TOBB’un 70. kuruluş yıl dönümü 
programını TOBB Başkanımız M. 

Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde 
Ticaret Bakanımız Dr. Mehmet Muş’un 
katılımıyla gerçekleşti.

Türkiye Odalar ve Borsaları Birliği’nin 
(TOBB) 70. yıl kutlamalarına Meclis 
Başkanımız, Delegelerimiz ve Genel 
Sekreterimiz TOBB'un 70’inci kuruluş 
yıldönümüne katılım sağladı.
Programda delege ve genel sekreterlere 
plaketleri takdim edildi. Ayrıca TOBB 

70’inci yıl dönümü anısına 70’inci Yıl 
Hatıra Ormanı oluşturularak 70 bin fidan 
dikilecek. 

Kutlamalara katılan Yönetim Kurulu 
Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay; “Yönetim Kurulunda 
bulunmaktan büyük onur duyduğum 
Başkanımız Sn. M. Rifat Hisarcıklıoğlu 
önderliğinde “Güçlü Ekonomi, Güçlü 
Türkiye” diyerek çalışmalarını sürdüren 
TOBB’un 70. yılı kutlu olsun” açıklamasında 
bulundu.

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası Toplandı
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Ekonomi Şurası’nda konuşan 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, 
mevzuata ilişkin yapılacak reformlarda, 
eskiden olduğu gibi kamu-özel sektör 
diyalog mekanizmalarının kurulmasının 
çok faydalı olacağını bildirdi. 

TOBB Türkiye Ekonomi Şurası, 
Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde; 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, 
Hazine ve Maliye Bakanı Nureddin Nebati, 
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank, Ticaret Bakanı Mehmet Muş ile 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih 
Dönmez’in katılımıyla gerçekleştirildi. İş 
dünyasının temsilcileri sorun ve taleplerini 
Hükümete aktardı.

TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu, programın 
açılışında yaptığı konuşmada, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
talimatıyla başlatılan ekonomi şuralarının, 
kamu ile özel sektörü bir araya getirdiği, 
sıkıntıların ve önerilerin doğrudan 
icra makamına iletildiği çok önemli bir 
platform olduğunu belirtti.

Burada dile getirilen pek çok meselenin, 
katılımcılar sayesinde çözüme 
kavuşmasının çok değerli ve memnuniyet 
verici olduğunu dile getiren Hisarcıklıoğlu, 
yetkililerin ihtiyaç duydukları her an 
yanlarında ve sorunların çözümünde 
destek olduklarını ifade etti.

Sayfa 2’de

Tekirdağ TSO TOBB’un 70. Yıl Kutlamalarına Katıldı
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Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Karadeniz Ereğli 
Ticaret ve Sanayi Odası'nda hizmete 
geçen TOBB UYUM ve Arabuluculuk 
Merkezi’nin açılışını gerçekleştirdi. 
Hisarcıklıoğlu daha sonra Karadeniz 
Ereğli Ticaret ve Sanayi Odası 
İstişare Toplantısı'na katıldı. 
Toplantı sonrasında Hisarcıklıoğlu, 
TOBB tarafından Karadeniz Ereğli'ye 
yaptırılacak okulun arsasını gezdi.
 
İstişare toplantısında konuşan 
Hisarcıklıoğlu, Karadeniz Ereğli’ye 7. 
kez geldiğini ifade ederek, Ereğli’nin 
çeliği, çileği ve tarihi çınarlarıyla 
geleceğin ilçesi olduğunu söyledi. 
Karadeniz Ereğli’nin Zonguldak’ın en 
gelişmiş ilçesi, sanayinin, tarımın ve 
turizmin geliştiği bir ilçe olduğunu 
belirten TOBB Başkanı, Türkiye'nin 
çelik ihtiyacının da yüzde 40’nın 

Karadeniz Ereğli’den karşılandığını 
vurguladı. Türkiye’nin ilk 500 sanayi 
kuruluşu içerisinde Karadeniz 
Ereğli’den üç firmanın bulunduğunu 
anımsatan Hisarcıklıoğlu, 
“Karadeniz Ereğli'nin kalkınması 
ve gelişmesi için çalışan Oda 
Başkanı Arslan Keleş ve yönetimine, 
meclisine, genel sekreterine, çalışan 
kardeşlerimize teşekkür ediyorum. 
Karadeniz Ereğli TSO’nun Paris, 
Berlin, Londra Odaları ile aynı 
standartlarda hizmet veriyor. 5 
yıldızlı akredite oda" dedi. 
 
Hisarcıklıoğlu mesleki eğitimin 
odaların bünyesine verilmesi 
noktasında birçok kez talepte 
bulunduklarını belirterek, Türkiye 
genelinde 116 meslek lisesine 
TOBB’a bağlı oda ve borsaların 
hamilik yaptığını, Karadeniz 
Ereğli’deki bir meslek lisesine de 

Karadeniz Ereğli TSO’nun hamilik 
yaptığını söyledi. TOBB’a bağlı oda 
ve borsaların himayesindeki meslek 
liselerinde doluluk oranının yüzde 
97 iken devletin himayesindeki 
meslek liselerindeki doluluk 
oranının yüzde 70’ler seviyesinde 
olduğunu ifade eden Hisarcıklıoğlu, 
“Millet size güveniyor. Okullara 
giden çocuklarımız iş garantisi 
olacağını inanıyorlar” dedi.
 
Türkiye'nin dört bir tarafında 
sorunlar yaşandığını ve her 
zamankinden daha fazla birlik ve 
beraberliğe ihtiyaç duyulduğunu 
belirten Hisarcıklıoğlu, Karadeniz 
Ereğli TSO üyelerine hiç kimseyi 
siyasi fikri, etnik kökeni, mezhebi 
ve farklı düşüncelerinde dolayı 
ötekileştirmemeleri tavsiyesinde 
bulundu.
 

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, 
Türkiye-Moğolistan İş Forumu'na Katıldı
Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, TOBB ile Moğolistan Ulusal Ticaret 
ve Sanayi Odası (MNCCI) tarafından kurulmuş olan Türk-Moğol Ticaret ve Sanayi Odası Forumu kapsamında, 
Moğolistan Ulusal Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı başkanlığındaki heyet ile birlikte "Türkiye-Moğolistan İş Foru-
mu"na katıldı.

Günay; "Türk ve Moğol firmaların katıldığı Forum sonunda firmalar arası ikili görüşmeler gerçekleştirildi. Camiamız 
adına hayırlı olsun." dedi.

Hisarcıklıoğlu, toplantıda dile getirilen konuların, ülke 
genelindeki oda ve borsa başkanlarının üyeleriyle 
istişare ederek belirlendiğini aktararak, şunları 
kaydetti:

"Biz de bunları bakanlıklara göre tasnif ettik ve sizlere de 
iletiyoruz. Elbette bizler için en önemlisi, bugünkü gibi, 
devletimizi yanımızda görmek. Bu noktada son olarak 
şunu da vurgulamak isterim. Mevzuata ilişkin yapılacak 
reformlarda, eskiden olduğu gibi, kamu-özel sektör 
diyalog mekanizmalarının kurulması çok faydalı olacaktır. 
Zira hazırlanan kanun tekliflerinde, özel sektörün 
görüşünün zamanında alınmaması, sahada pek çok 
sıkıntıya neden oluyor. Biz koşmaya, çalışmaya, üretmeye 
hazırız."

- Cumhurbaşkanı Yardımcısı Oktay

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay ise konuşmasında, 
salgın döneminde iş insanlarının her birinin yerlileşmenin 
avantajlarını görerek zorlukları fırsata çevirecek 
potansiyele sahip olduğunu belirterek, “Sizleri ara 
malında yerlileştirme ve millileştirme hamlesine destek 
vermeye, üretimde yerli girdinin öncüleri olmaya davet 
ediyorum” dedi.

Kamu-özel sektör diyalog mekanizmalarının kurulmasını 
da hedefleyen şurada konuşan Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay, Türkiye’nin Covid-19 salgını 
döneminde gücünü artıran az sayıda ülkeden birisi 
olduğunu dile getirdi. Oktay, pandemi sürecinde 
toplumun sağlığını korumak için her türlü tedbiri 
almalarının yanı sıra vatandaşların aşını, işini, 
sermayesini korumasını sağlamak için tüm imkânları 
sefer ettiklerine dikkati çekerek, “Bunu da en iyi TOBB 
ailesi yani ekonominin kalbindeki babayiğitler; sizler 
bilirsiniz” dedi.

İş dünyası ile birlikte badirelerin atlatıldığı, içeriden ve 
dışarıdan çıkarılan engellemelere birlikte göğüs gerildiği 
bir dönemde en büyük kazanımlarının iş dünyasından 
çalışanlara kadar tüm kesimleri destekleyebilmeleri 
olduğunu aktaran Oktay, “Dünyanın dört bir yanında 
yapılar dönüşürken ekonomi politikalarımızı Türkiye’nin 
gerçeklerine ve ihtiyaçlarımıza uygun olarak güncellemiş 
durumdayız. Türkiye ekonomisini yüksek faiz-yüksek 
enflasyon kısır döngüsünden kurtarıp yatırım, istihdam, 
üretim, ihracat, cari fazla yoluyla büyüme rotasına 
sokmanın gayreti içindeyiz” ifadelerini kullandı.

Açılış konuşmalarının ardından, şura basına kapalı devam 
etti.

TOBB Türkiye 
Ekonomi Şurası 

Toplandı
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Devrek Ekonomisine Değer Katanlar Ödüllendirildi
evrek Ticaret ve Sanayi Odası 
Ödül Töreni, Türkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 

katılımıyla gerçekleştirildi. Ödül töreninin 
ardından Arabuluculuk ve Tahkim 
Merkezi’nin açılışı gerçekleştirildi. 
Törende konuşan Hisarcıklıoğlu, bugün 
tüm Devrek’in onur günü olduğunu 
belirterek, "Devrek’e değer katan ve 
Devrek’in yıldızlarına fazlasıyla hak 
ettikleri ödüllerini takdim ediyoruz. Tüm 
müteşebbislerimizi yürekten kutluyorum. 
Hepinizle ayrı ayrı iftihar ediyorum. 
Başarılarınızın daim olmasını diliyorum" 
dedi.

Bastonuyla, kızılcık ve beyaz baklavasıyla, 
Mesut Öziliyle Devrek’in gönüllerinde 
ayrı bir yeri bulunduğunu vurgulayan 
Hisarcıklıoğlu, "Orman ürünleri ve 

seramik sanayinde de hızla gelişip, 
büyüyor. Ayrıca doğa turizminde de 
burada önemli bir potansiyel var. İnşallah 
siz girişimci kardeşlerimin emekleri ve 
gayretiyle, bunları değerlendireceğinize 
ve Devrek’i zenginleştireceğinize de 
inanıyorum. Biz de sizlerin her zaman 
yanında olacağız" şeklinde konuştu.

Arabuluculuk ve Tahkim Merkezini 
açacaklarını anımsatan Hisarcıklıoğlu, 
"Uzun süren mahkemeler en büyük 
şikâyetlerimizden biriydi. Artık tüm ticari 
ihtilaflarınızı burada, hem daha hızlı, 
hem de daha ucuza çözebileceksiniz. 
Biliyorsunuz, işçi-işveren, ticari ve tüketici 
uyuşmazlıklarında, arabuluculuk zorunlu 
hale getirildi. Bu sistemin kullanımı her 
geçen gün arttı. Arabuluculuğa gelen 
başvuruların yüzde 63’ü, anlaşmayla 
sonuçlandı. Taraflar helalleşerek ayrıldı. 

Odamızın sizlere 
sunduğu bu 
imkânı muhakkak 
kullanın. Aylar ve 
hatta yıllar süren 
davaların, burada 
birkaç hafta içinde 
sonuca ulaştığını 
görebileceksiniz. 
Bu vesileyle, 
Devrek’in 
gelişmesi ve 
kalkınması için 
çalışan Haldun 
Hacıkulaoğlu 
başkanıma, 

yönetim kurulu ve meclis 
üyelerimize, genel sekreterimize 
ve tüm çalışan kardeşlerime 
teşekkür ediyorum" dedi.

Hisarcıklıoğlu, Devrek TSO'nun 
akredite Oda olduğunu ve 
üyesine 5 yıldızlı hizmet 
sunduğunu söyledi.

TOBB Başkanı, "TOBB olarak 
eğitime yapılan yatırımı birinci 
sıraya alıyoruz. Riski olmayan tek yatırım 
eğitime olan yatırım. Bu anlayışla 81 ile 
81 okul dedik. Son aşamaya geldik. 153 
ilçemizde de okul yapmaya başlıyoruz. 
Şimdi görev sizde. Temel attırma görevi 
sizde. Arsa teminini bekliyoruz" dedi.

Hisarcıklıoğlu şöyle devam etti: 
"Pandeminin getirdiği sıkıntılı dönemde, 
Haldun başkanımız, dertlerinize 
tercüman oldu. Sizlerin sıkıntılarını ve 
önerilerini topladı. Hep birlikte bunları 
icra makamında olan hükümete ilettik. 
Bunların yüzde 95’i de çözüldü. Bizim 
görevimiz sizlerin avukatlığını yapmak.

Ama sıkıntılarımız bitmedi, sorunlar 
elbette var. Bunları de devamlı dile 
getiriyor ve çözüm sağlamak için 
uğraşıyoruz. Ama ben ümitsiz değilim. 
Müthiş dinamik bir girişimci gücümüz 
var. Her türlü şartta ayakta kalmasını 
biliyoruz. Tek eksiğimiz sistematik 
çalışmıyoruz.

Kavga ile sıkıntı çözülmez. Ortak akılla ve 
diyalogla çözülür. Bir ve beraber olunca, 
Allah rahmeti ve bereketi de verir. Ne 
olur birbirinizi ötekileştirmeyin. Dini, dili, 
mezhebi, fikri, siyasi düşüncesi nedeniyle 
kimseyi ötekileştirmeyin. Birbirinizle 
kucaklaşın. Ayrımcılık yaparsak bereketi 
kaçıyor. Zor günlerde çok çabuk 
kaynaşıyoruz. Ama iyi günlerde hemen 
ayrışıyoruz. İşinizi geliştirmek istiyorsanız 
sermayenizi ve güçlerinizi birleştirin. 
Ortaklık kültürünü geliştirirsek bizi 
yıkacak kimse yok".

Devrek Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Haldun Hacıkulaoğlu da 
”Göreve geldiğimizden günden 
bu tarafa akredite oda olmamız 
nedeniyle çalışmalarımıza hız vermiş 
bulunmaktayız. Odalar birliğince 
yapılan akreditasyonda çalışmalarında 
üyelerimizin ve personelimizin gelişimine 
özen göstermekteyiz ve bizlere 
vermiş olduğunuz desteklerden dolayı 
teşekkürlerimi arz ediyorum” dedi.

D

TOBB Alaplı TSO ve Alaplı OSB'yi Ziyaret Etti
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğ-
lu, Alaplı Organize Sanayi Bölgesi 
ve Alaplı Ticaret ve Sanayi Odası’nı 
ziyaret etti. 
Hisarcıklıoğlu, Alaplı TSO'nun akred-
ite bir oda olduğunu ve üyelerine 5 
yıldızlı hizmet sunduğunu söyledi. 
TOBB Başkanı, pandemi sürecinde 
Alaplı TSO Başkanı Recep Ocak'ın 
üyelerinin sorunlarını her an TOBB'a 
aktardığını, bu sorunların birçoğuna 
çözüm sağlandığını ifade etti.
 
TOBB olarak 81 ile 81 okul projesini 
tamamladıklarını aktaran His-
arcıklıoğlu, 154 ilçeye okul yapacak-
larını, bu okullardan birinin de 
Alaplı'ya yapılacağını söyledi.

Yönetim Kurulu Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, Moğol Heyeti ile Bir Araya Geldi

Yönetim Kurulu 
Başkanımız ve TOBB 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Cengiz Günay, Türk-Moğol 
Ticaret ve Sanayi Odası 
Forumu kapsamında 
Moğalistan Ankara 
Büyükelçisi Munkhbayar 
Gombosuren, Moğolistan 
Ulusal Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı 
Amartuvshin Otgondavaa, 
Türk-Moğol Ticaret ve 
Sanayi Odası Forumu Eş 
Başkanları Ersin Kaşka 

ve Boldkhet Sereeter ile 
TOBB İstanbul Hizmet 
Binasında bir araya geldi. 
Başkan Günay yaptığı 
açıklamada; "TOBB 
olarak, Moğolistan’la ikili 
ilişkilerimizi geliştirmek 
istiyoruz. Bu konuda da 
ortağımız olan Moğolistan 
Ticaret ve Sanayi Odası 
ile birlikte çalışmaya hazır 
olduğumuzu ifade ettim. 
Forumun camiamız adına 
hayırlı olmasını temenni 
ediyorum." Dedi. 
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Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, Zonguldak 
Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 
düzenlenen ödül törenine katıldı. 
Ödül töreninde, Zonguldak Ticaret ve 
Sanayi Odası binasında hizmete giren 
Arabuluculuk ve Tahkim Merkezi’nin de 
sembolik açılışı yapıldı. 
 
Hisarcıklıoğlu törende yaptığı konuşmada, 
Zonguldak’ta bulunmaktan şeref 
duyduğunu, burada çok güzel bir tablo 
gördüğünü belirterek, Vali, Milletvekilleri, 
Belediye Başkanı ve Oda/Borsa 
başkanlarının Zonguldak’ın gelişmesi için 
kenetlendiğini söyledi.
 
Zonguldak Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
Zonguldak’ın tarihine ve taşıdığı öneme 
yakışan şekilde, azimle ve gayretle 
çalıştığını, şehre değer katan çalışmalar 
yaptığını vurgulayan Hisarcıklıoğlu, 5 
yıldızlı Akredite Oda olduğunu belirtti.
 

Hisarcıklıoğlu, Zonguldak TSO’nun Metin 
Demir Başkanlığında bir proje fabrikası 
gibi çalıştığını, karaelmasın başkenti olan 
Zonguldak’ı, dünyadaki yeşil mutabakata 
uygun şekilde, dönüşüme hazırladığını 
anlattı.
 
Zonguldak’ın Türkiye’nin sanayileşme 
yolculuğunda ilk adımın atıldığı yer 
olduğunu anımsatan TOBB Başkanı, 
“19. yüzyılda burada, kömürün keşfinin 
ardından, ilk modern kömür işletmeleri 
kuruluyor. Cumhuriyetin kurulmasıyla 
birlikte,  Zonguldak’ın bir ilçesi olan 
Karabük’te, ilk demir çelik fabrikamız 
Kardemir kuruluyor. Sonrasında da 
Erdemir geliyor. Yani Türkiye’nin 
sanayileşmesi, Zonguldak’ın öncülüğünde 
başlıyor” dedi.
 
Bugün de Zonguldak’ın, yeşil dönüşüme 
öncülük ettiğini vurgulayan Hisarcıklıoğlu, 
“Yıllardır hayalini kurduğumuz Filyos 
Projesi, Metin Başkanımızın da ısrarlı 

talebi ve takibiyle, nihayet 
hayata geçiyor. Filyos 
sayesinde, sanayi, turizm ve 
tarım alanlarında yeni iş ve 
yatırım fırsatları doğuyor. 
Zaten yeni kurduğunuz ve 
5. Bölge avantajlarına sahip 
Gökçebey OSB’ye gelen yoğun 
yatırım talepleri de, buna 
işaret ediyor. İnanıyorum ki, 
Metin kardeşimin gayretleriyle 
hız kazanan, tüm bu çalışmalar 
netice verecek. Zonguldak 
yeniden bir cazibe merkezi 
haline geliyor. Ve Batı 
Karadeniz’in dünyaya açılan 
kapısı olacak. Biz de sizlere 
Ankara’da, her türlü desteği 
vermeye devam edeceğiz” 
şeklinde konuştu.

 
Hisarcıklıoğlu, odalar ile birlikte kurucu 
ortağı oldukları Kredi Garanti Fonu 
vasıtasıyla Zonguldak’ta bugüne kadar 
yaklaşık 8 bin üyeye toplamda 3 milyon 
lira kefalet desteği verdiklerini söyledi.
 
Yüksek enflasyon nedeniyle, firmaların 
işletme sermayesi ihtiyacının arttığına 
dikkat çeken Hisarcıklıoğlu, “Onları 
desteklemek üzere, yeni kredi ve KGF 
kefaletli kredi paketleri gerektiğini de 
hükümete iletiyoruz. İnşallah olumlu 
sonuçlanır ve Zonguldak için daha fazla 
kefalet desteği de sağlamış oluruz. 
Zira Zonguldak’ta, önemli bir üretim 
potansiyeli olduğu  şimdiden belli ve 
bunu güçlendirmemiz gerekiyor. Bakın 
geçenlerde, TOBB Sanayi Veri Tabanındaki 
90 bin üreticimizi ve 4 bin ürünü analiz 
ettik. Buna göre Zonguldak, demir-çelik 
başta olmak üzere, tam 25 üründe, 
üretim kapasitesi anlamında, Türkiye’de 

1. Konumda. 20 üründe ikinci, 17 üründe 
de üçüncü sıradasınız. Bu vesileyle 
Zonguldak’ta üretim ve yatırım yapan, 
tüm girişimcilerimiz de tebrik ediyorum” 
dedi.
 
Zonguldak TSO’nun bugün güzel bir işe 
daha imza attığını belirten Hisarcıklıoğlu, 
Arabuluculuk ve Tahkim Merkezi’ni 
kurduğunu söyledi. Hisarcıklıoğlu, 
uzun süren mahkemelerin en büyük 
şikâyetlerinden biri olduğunu, artık tüm 
ticari ihtilafları burada, hem daha hızlı, 
hem de daha ucuza çözebileceklerini 
ifade etti.
 
Şu an Türkiye genelinde arabuluculuğa 
gelen başvuru sayısının ayda 100 bine 
ulaştığını aktaran Hisarcıklıoğlu, “Bunların 
yüzde 70’i, anlaşmayla sonuçlandı. 
Taraflar helalleşerek ayrıldı. Odamızın 
sizlere sunduğu bu imkânı muhakkak 
kullanın” dedi.
 
TOBB olarak 81 ile 81 okul projesini 
tamamladıklarını belirten TOBB Başkanı, 
“Zonguldaklı başkanlarımın talebiyle, 
TOBB olarak Zonguldak Merkez ile 
Odalarımızın bulunduğu 3 ilçede, Alaplı, 
Devrek ve Karadeniz Ereğli’de, toplam 4 
okul yapma kararı aldık. Zonguldakımıza, 
hayırlı ve uğurlu olsun” şeklinde konuştu.
 
Hisarcıklıoğlu, pandemi döneminde 
Zonguldak Oda/Borsa başkanlarının 
üyelerinin sıkıntılarını kendilerine 
aktardığını, TOBB olarak bunları 
hükümete ileterek, yüzde 95’ini 
çözdüklerini söyledi.
 
Sıkıntıların devam ettiğine dikkat çeken 
Hisarcıklıoğlu, umutsuz olmadığını, her 
sorunun üstesinden geleceklerini belirtti.

Zonguldak Ekonomisine Değer 
Katanlara Ödülleri Takdim Edildi

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz 
Günay,Uşak ve çevre il/ilçeler Oda/Borsa 

Müşterek İstişare Toplantısına Katıldı
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerimi-
zle birlikte Uşak TSO'da gerçekleşen Uşak ve çevre il/ilçeler Oda/Borsa Müşterek İstişare toplantısına katıldı. 

Sigorta şirketlerince düzenlenen 
kefalet senetleri teminat olabilecek
Hazine ve Maliye Bakan-
lığı Gelir İdaresi Başkan-
lığı’nın hazırladığı "Tah-
silat Genel Tebliği Seri: 
A Sıra No: 1’de Değişiklik 
Yapılmasına Dair Tebliğ" 
Resmi Gazete'de yayımla-
narak yürürlüğe girdi.
 
Tebliğle Türkiye'de 
yerleşik sigorta şirketleri 
tarafından düzenlenen 
kefalet senetlerinin de 
teminat olarak kabul edil-
mesine yönelik düzenle-
meye gidildi.
 
Buna göre, teminat olarak 
kabul edilecek kefalet 
senetlerinin, menkul mal 
satışlarında para veya 
teminat mektubunun 
yanında teminat olarak 
alınabilmesine imkan 
sağlandı.
 
Ayrıca, bazı işlem ve öde-
melerin yapılabilmesi için 
"vergi dairelerine borcun 
bulunmadığına" dair bel-
ge aranılması uygulaması-
na istisnalar getirildi.
 
Kamu kurum ve ku-

ruluşlarının proje ve 
faaliyetler kapsamında 
il özel idaresi, belediye 
ve köylere yapacakları 
destek ödemelerinde 
vergi dairesine borcun 
bulunmadığına dair belge 
aranılması zorunluluğu 
kaldırıldı.
 
Böylelikle, bakanlıkların, 
özel bütçeli kuruluşların, 
yatırım izleme ve koordi-
nasyon başkanlıkları gibi 
kamu kurum ve kuru-
luşlarının mahalli idarel-
ere proje ve faaliyetler 
karşılığında yapacakları 
destek ödemelerinde, bu 
mahalli idarelerin vergi 
dairesine borçlarının 
bulunmadığına dair belge 
aranmayacak.
 
Diğer bir istisna kap-
samında ise borcun 
bulunmadığına dair belge 
arayan kurum ve kuru-
luşların personellerinin 
toplu taşıma araçlarıyla 
taşınması için ulaşım kart-
larına yönelik yapacakları 
ödemelerde bu belgeye 
gerek olmayacak.

kaynak: www.itohaber.com
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Çaycuma TSO Üyeleri ile 
İstişarelerde Bulunuldu

ürkiye Odalar ve 
Borsalar Birliği (TOBB) 
Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu, Çaycuma 
Ticaret ve Sanayi Odası 

İstişare Toplantısı ve Arabuluculuk 
ve Tahkim Merkezi Açılış Töreni’ne 
katıldı. 
TOBB Başkanı Hisarcıklıoğlu 
burada yaptığı konuşmada, 
Çaycuma’ya 8. Gelişi olduğunu ve 
her gelişinde hep hayırlı işler için 
geldiklerini söyledi.
 
Zonguldak’ın en gelişmiş 
ilçelerinden birisinin Çaycuma 
olduğunu vurgulayan 
Hisarcıklıoğlu, “Çaycuma, gelişen 
sanayisiyle önemli bir yatırım 
merkezi haline geliyor. Havaalanı 
var, OSB var. Çaycuma Sera 
OSB’de altyapı çalışmaları devam 
ediyor. En büyük sanayi şirketleri 
listesinde 2 şirketiniz var. Filyos 
Vadisi yanı başınızda. İçinde Filyos 
Limanı, Filyos Endüstri Bölgesi 
ve Serbest Bölge var. Filyos, 
Batı Karadeniz Bölgesi’nin yeni 
kalkınma hedefinin temel taşı. 
Filyos; denizyolu, demiryolu, 
havayolu ve karayolu imkanlarının 
bir arada bulunduğu bir bölge. 
Batı Karadeniz ve İç Anadolu'nun 
ana ihracat merkezi olacak. 25 
milyon ton elleçleme kapasitesiyle 
Türkiye’nin en büyük 3. limanı 
burası. Sadece Batı Karadeniz’in 
değil, Orta Anadolu’nun da 
denize çıkış kapısı burası olacak. 
Karadeniz gazının karaya 
çıkış noktası burası olacak. 

Göreceksiniz Filyos projesi bu 
bölgeyi nasıl dönüştürecek” dedi.
 
Çaycuma TSO’nun akredite 
Oda olduğunu anımsatan 
Hisarcıklıoğlu, üyesine 5 yıldızlı 
hizmet sunduğunu ifade etti.
 
Çaycuma TSO’nun eğitime verdiği 
önemden dolayı büyük mutluluk 
duyduğunu belirten Hisarcıklıoğlu, 
“Eğitime yapılan yatırım asla 
zarar yazmaz. Siz okul yaptınız, 
TOBB olarak biz de yaptık. 
Mesleki Eğitim İş Birliği Protokolü 
ile Çaycuma MTAL’sine hamilik 
yapıyorsunuz. Eski rektörünüz 
Mahmur Özer hocamızdan Allah 
razı olsun. Bize lazım olan elemanı 
yetiştirebiliyoruz. Müfredatı 
değiştirebiliyoruz. LGS sonrası 
doluluk bizde: % 96, MEB’de % 
76. bu anne babaların sizlere olan 
güvenidir. çünkü ara elemana çok 
ihtiyacımız oluyor” dedi.
 
Odanın yerel değerlerine sahip 
çıktığını vurgulayan TOBB Başkanı, 
“Çaycuma Manda Yoğurdu’nun 
coğrafi işaretli ürün olarak tescil 
ettirdiniz. Şimdi sıra AB’de. 
İnşallah sizlerin bu gayreti ve 
çalışmalarıyla Çaycuma daha 
da zenginleşecek” ifadelerini 
kullandı.
 
Tahkim ve Arabuluculuk 
Merkezinin açılışını 
gerçekleştireceklerini belirten 
Hisarcıklıoğlu, “Biliyorsunuz, 
işçi-işveren, ticari ve tüketici 

uyuşmazlıklarında, arabuluculuk 
zorunlu hale getirildi. Bu sistemin 
kullanımı her geçen gün arttı. 
Ve bunların % 66’ı anlaşmayla 
sonuçlandı. Eskiden yıllar süren 
davalar, günler-haftalar içinde 
bitti. Yani adalete erişim hızlandı. 
Bizde iş dünyasında tanınması ve 
bilinmesini için, büyük gayret sarf 
ettik. TOBB bünyesinde, UYUM 
Arabuluculuk ve Uyuşmazlık 
Çözüm Merkezi’ni faaliyete 
geçirdik. Şu an ülke genelinde 
arabuluculuğa gelen başvuru 
sayısı ayda 100 bine ulaşmış 
durumda. Demek ki attığımız 
adım başarılı oldu. Çaycuma’daki 
bu merkez sayesinde, ticari 
ihtilaflarınızı, hem daha hızlı, hem 
de daha ucuza çözebileceksiniz” 
dedi.
 
Esas amaçlarının meclis 
üyelerini dinlemek, sıkıntılarını 
ve önerilerini almak olduğuna 
dikkat çeken Hisarcıklıoğlu, 
"Elbette yapılması gereken daha 
çok iş var, zira sıkıntılar bitmedi. 
TOBB olarak bunları da takip 
ediyor ve dile getiriyoruz. Girdi 
maliyetlerimizdeki artışı, krediye 
erişimdeki sıkıntıları, yüksek enerji 
fiyatlarını, tarımda gübre ve yem 
gibi girdi fiyatlarındaki yükselişi, 
ilgili Bakanlara iletiyoruz. Yüksek 
enflasyon nedeniyle şirketlerin 
işletme sermayesi ihtiyacı da 
artıyor. Onları desteklemek üzere, 
yeni kredi ve KGF kefaletli kredi 
paketleri gerektiğini de hükümete 
iletiyoruz" şeklinde konuştu.

T

Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ’a Yapılması Planlanan Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ’a Yapılması Planlanan 
Model Fabrikanın Bilgilendirme Toplantısına KatıldıModel Fabrikanın Bilgilendirme Toplantısına Katıldı

Başkanımız Cengiz Günay, Tekirdağ Valimiz Sayın Aziz Yıldırım Başkanlığı’nda Tekirdağ’a yapılması planlanan 
model fabrikanın bilgilendirme toplantısına katıldı.

BAŞKANIMIZ CENGİZ 
GÜNAY; TEKİRDAĞ MERKE-
ZLİ FİRMALARIN İHRACATI 
GEÇEN YILIN AYNI AYINA 
GÖRE % 20,2 ARTTI
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay; Haziran ayın-
da ilimizden yapılan ihracatın 2021 yılın aynı ayına göre 
%20,2 arttığını belirterek şunları kaydetti;

“Tekirdağ merkezli firmalar 2022 yılı Haziran ayında 154,6 
milyon dolar ihracat rakamına ulaştı. Haziran ayında ilim-
izden yapılan ihracat bir önceki aya göre %31,2 artmıştır.  

Haziran ayında Tekirdağ’dan ihraç edilen ürünler olarak; 
Elektrik ve elektronik, kimyevi maddeler ve mamulleri, 
hazır giyim ve konfeksiyon, demir ve demir dışı metaller, 
tekstil ve hammaddeleri, makine ve aksamları ile otomotiv 
endüstrisi ön sıraya çıkmıştır.

Tekirdağ’dan ihraç yapılan ülkeler arasında ise ön sırada; 
Almanya, ABD. Bulgaristan, İtalya, Fransa ve Birleşik Krallık 
yer almıştır.   

İhracatımızın artmasında rol oynayan firmalarımıza ve 
emeği geçenlere teşekkür ediyorum. Tekirdağ için çalışma-
ya devam edeceğiz."

Mayısta son 12 aylık 
inşaat malzemesi 
ihracatı 34 milyar 
doları aştı
Türkiye İnşaat Malzemesi 
Sanayicileri Derneği 
(Türkiye İMSAD) Dış Ticaret 
Endeksi'nin mayıs ayı 
sonuçları açıklandı.
 
Buna göre, inşaat 
malzemeleri sanayi ihracatı, 
resmi tatiller nedeniyle 
çalışma gün sayısındaki 
azalmaya bağlı olarak 
mayısta önceki aya kıyasla 
yavaşladı ve 2,73 milyar 
dolar oldu.
 
Miktar olarak 4,69 milyon 
tona gerileyen ihracat, 
ocaktan bu yana miktar 
bazında yılın en düşük 
ikinci aylık ihracatı olarak 
kayıtlara geçti. Çalışma gün 
sayısındaki düşüş ihracatı 
sınırlarken, Rusya-Ukrayna 
savaşının neden olduğu 
yeni koşullar pazarlarda 
daha fazla hissedilmeye 
başlandı.
 
Söz konusu gelişmelere 
bağlı olarak inşaat 
malzemeleri ihracatı mayıs 
itibarıyla son 12 ayda 34,04 
milyar dolara ulaştı. İhracat 
miktarı ise 64,07 milyon 
ton olarak gerçekleşti.
 
Mayısta ithalat geçen 
yılın aynı dönemine göre 

yüzde 23,7 artarak 876 
milyon dolara yükselirken, 
kilogram başına düşen 
ithalat birim fiyatı 2,95 
dolar oldu.
 
İHRACAT BİRİM FİYATINDA 
YÜZDE 38,1'LİK ARTIŞ
 
Mayısta ortalama ihracat 
birim fiyatları endeksin 
hazırlanmaya başlandığı 
Ağustos 2013'teki yüksek 
başlangıç seviyelerine 
yeniden ulaştı. Ortalama 
ihracat birim değerindeki 
artış sürerek 9 yıl öncesine, 
endeksin başlangıcı olan 
100 seviyesine yeniden 
ulaştı.
 
İnşaat malzemeleri 
sanayisinin ortalama 
ihracat birim fiyatı, 
mayısta yüzde 38,1 artarak 
kilogram başına 0,58 dolar 
seviyesine yükseldi.
 
İhracatın yılın ikinci 
yarısında savaşın yanı sıra 
yüksek küresel enflasyon 
ve resesyon endişelerinin 
etkisi altında kalması, 
ihracat birim fiyatlarında da 
küresel emtia fiyatlarındaki 
düşüşe bağlı olarak 
gerileme yaşanması 
bekleniyor.

kaynak: www.itohaber.com
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Başkanımız Cengiz Günay, Eski Meclis 
Üyemiz Süleyman Canbaz'ı Ziyaret Etti

Başkanımız Cengiz Günay, Eski Meclis Üyemiz Süleyman Canbaz'ı Güleryüz 
Mobilya'nın dekore edilen yeni mağazasında ziyaret ederek sektörel konularla 
ilgili istişarelerde bulundu.

Yönetim Kurulu Başkanımız  Cengiz 
Günay, Jandarma Teşkilatı'mızın 

183. Kuruluş Yıl Dönümü Dolayısıyla 
Gerçekleştirilen Programa 

Katılım Sağladı
Tekirdağ İl Jandarma Komutanlığı tarafından Jandarma Teşkilatı'mızın 183. Kuruluş Yıl 
Dönümü dolayısıyla gerçekleştirilen programa katılım sağladı.

Başkan Günay yaptığı açıklamada; "Vatanımız uğruna şehit düşen askerlerimizi rahmet, 
gazilerimizi ise şükran ile anıyorum." Dedi.



7

Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu 
Üyesi Cengiz Günay, Zonguldaklı Kadın 

Girişimcilere Ödüllerini Takdim Etti

Başkanımız ve TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay Üretim, istihdam ve ülkem-
iz ekonomisine katkılarından dolayı Zonguldaklı Kadın Girişimcilerimize ödüllerini 
takdim etti.

Günay yaptığı açıklamada; "Kadın girişimcilerimizi çalışmalarından dolayı kutluyor, 
başarılarının devamını diliyorum." dedi. 

Uluslararası Tekirdağ 56. Geleneksel Kiraz Festivali’nin açılışı kapsamında gerçekleşen kortej yürüyüşüne katılım sağladık. 
Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, festivalin şehrimiz ve ülke ekonomisine hayırlı olmasını diledi. 

Başkanımız Cengiz Günay, Uşak 
Ticaret ve Sanayi Odası Tahkim ve 

Arabuluculuk Merkezi’nin Açılışına ve 
Uşak Ekonomisine Değer Katanlar Ödül 

Törenine Katılım Sağladı

Başkanımız Cengiz Günay, İş, ticari, tüketici uyuşmazlıklarında iş dünyasına hizmet 
sunmak amacıyla hayata geçirilen Uşak Ticaret ve Sanayi Odası Tahkim ve Arabuluculuk 
Merkezi’nin açılışına ve Uşak ekonomisine değer katanlar ödül törenine katılım sağladı

Trakya Oda - Borsa Başkanları Türkiye 
Ekonomi Şurası'nda Bir Araya Geldi

Trakya'daki oda ve borsa başkanları Türkiye Ekonomi Şurası'nda bir araya geldiler. 
Başkanımız Cengiz Günay yaptığı açıklamada; "İş dünyamızın sorun ve taleplerini ilgili 
makamlara ilettik.Bölgemiz ve ülkemiz adına var gücümüzle çalışıyoruz." dedi. 

Başkanımız Cengiz Günay, AK Parti Çevre Şehir 
Kültür Başkan Yardımcısı Oğuzhan Serinkaya ve 
Tekirdağ İl Başkanı Mestan Özcan'ı Ağırladı

AK Parti Çevre Şehir Kültür Başkan Yardımcısı, Samsun TSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Oğuzhan Serinkaya ile Tekirdağ İl Başkanı Mestan Özcan, Başkanımız Cengiz Günay'ı 
ziyaret etti. 
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Başkanımız Cengiz Günay, 
Hüseyin Pehlivan Yağlı Güreş 

Müsabakalarına Katılım Sağladı

Başkanımız Cengiz Günay, Uluslararası Tekirdağ 56. Geleneksel Kiraz Festivali 
kapsamında gerçekleşen Hüseyin Pehlivan Yağlı Güreş müsabakalarına katılım 
sağladı.

Hüseyin Pehlivan Yağlı Güreş Müsabakalarında emeği geçenlere plaketleri takdim 
edildi.

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, yaptığı açıklamada; “Tekirdağ TSO 
olarak katkılarımızdan dolayı verilen plaket için de teşekkürlerimi sunuyorum.” 
dedi.

Hüseyin Pehlivan Yağlı Güreş Müsabakalarında emeği geçenlere plaketleri takdim edildiSorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5 
Sınavları, Kurumumuzda Gerçekleşti

Odamız ve TOBB MEYBEM A.Ş. iş birliğinde Mesleki Yeterlilik Belgelendirme sınavları 
kapsamında "Sorumlu Emlak Danışmanı Seviye 5" sınavı adayların katılımıyla 
kurumumuzda gerçekleşti.

Yazılı ve uygulamalı olarak iki aşamada gerçekleşen sınavlarda başarılı olan adaylar 
“Mesleki Yeterlilik Belgesi” almaya hak kazanacaklar.

TOBB, Uşak Ticaret 
Borsası'nı Ziyaret Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay,, TOBB Başkanımız M. Rifat 
Hisarcıkloğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerimizle birlikte, Uşak Ti-
caret Borsamızı ziyaret edip, Meclis üyeleri ile istişarelerde bulundu.

TOBB, Uşak TOBB Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’ni Ziyaret Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay,TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcık-
loğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerimizle birlikte,TOBB olarak Uşak ilimize 
kazandırdığımız ve aynı zamanda Mesleki Eğitim İş Birliği Protokolü (TOBBMER) 
okulumuz olan Uşak TOBB Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ne ziyarette bulundu. 

Kozmetik ve Temizlik Ürünleri Sanayi 
Meclisi, İstanbul’da Toplandı

Meclis ÜyesiKozmetik ve Temizlik Ürünleri Sanayicileri Derneği tarafından gerçekleştirilen 
bürokrasi ziyaretleri hakkında bilgi verilen toplantıda, kamunun yapıcı yaklaşımlarından 
ötürü mutluluk duyulduğu ifade edildi.

Biyosidal ürünler mevzuat ve uygulamaları hakkında değerlendirmede bulunun Meclis 
Üyeleri, Tip1 ve Tip19 ürünlerinde ruhsat yenileme duyurusunu ve ruhsat başvuruları 
devam eden ürünler için yaşanan sorunları ele aldı. Meclis Başkanı Pura, ruhsat 
başvurularının hızlandırılmasının yarınlar adına önemli ola-cağını ifade etti.
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Emlak için 100 saat, ikinci el taşıt ticareti için ise 35 saat olarak tasarlanan 
eğitimler online ortamda ücretsiz olarak sunulacak. 

Detaylı bilgi için; https://uzmanlik.com/ adresini ziyaret edebilirsiniz.

Emlak ve İkinci El Taşıt Ticareti İçin 
Mesleki Uzmanlık Eğitimleri Başladı

Odamıza kayıtlı 05. Meslek Grubunda faaliyet göstermekte olan Has Otomotiv sahibi Salih 
Dağ'ı ziyaret ederek sektörün durumuna ilişkin sohbet etme fırsatım oldu.

Üyemize, nazik misafirperverliğinden dolayı teşekkür ediyor, işlerinde başarılar, bol ka-
zançlar diliyorum.

Yönetim Kurulu Başkanımız 
Cengiz Günay'dan Has Otomotiv 

Sahibi Salih Dağ'a Ziyaret

Tekirdağ İl Emniyet Müdürlüğü'nden 
Başkanımız Cengiz Günay'a Ziyaret

Tekirdağ İl Emniyet Müdür Yardımcımız Fatih Bozboyacı ile Şube Müdürlerimiz; 
Nurcan Şaylı ve Caner Paçaman, Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay'ı ziyaret 
ettiler. 
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Bilgi ve İletişim: Dış Ticaret Birimi 0282 261 21 71 - 122

NABIZNABIZ
TEKİRDAĞ TSO Ekonomi demek, 

her şey demektir. Yaşamak 
için, mesut olmak için, 

insanvarlığı için ne lâzımsa 
onların hepsi demektir. 
Ziraat demektir, ticaret 

demektir,çalışma demektir, 
her şey demektir.

TEKİRDAĞ TİCARET VE SANAYİ ODASI AYLIK DİJİTAL GAZETESİ   HAZİRAN           SAYI: 12

Türkiye İhracatçılar Meclisi'nin (TİM) bu 
yıl 20.’sini gerçekleştirdiği "Türkiye'nin İlk 
1.000 İhracatçı Firması 2021" araştırmasının 
sonuçlarına göre Tekirdağ il genelinde 88 firma 
listede yer aldı.

Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı ve 
TOBB Yönetim Kurulu Üyesi Cengiz Günay, 
yaptığı açıklamada; “Türkiye İhracatçılar Mecli-
si tarafından 2021 yılına ilişkin yapılan “Türki-
ye’nin ilk 1000 İhracatçı Firması” arasında yer 
alan Tekirdağlı firmalarımızla gurur duyuyor, 
firmalarımızı ve çalışanlarını kutluyorum.” dedi.

-Dış Ticaret İstihbarat Merkezimiz Ve İhracat 
Destek Ofisimiz İle Firmalarımıza Destek Ver-
meye Devam Edeceğiz

Günay; “Bütün ihracatçı şirketlerimiz yurt dışı 
pazarlarda daha güçlü yer alabilmek için büyük 
emek harcıyor. İhracatın kalkınmada ne denli 

önemli bir faktör olduğunun 
farkındayız. 88 firmanın listeye 
girmesi bölgemizin üretim ve 
istihdamdaki gücünün en büyük 
örneğidir. Şehirlerin ve bölge-
lerin rekabet ettiği günümüzde; 
Tekirdağ’ın üretim gücü ile 
de rekabette öne çıkan iller 
arasında yer alıyor olmasından 
ne kadar gurur duysak azdır. 
Mevcut pazarlarla yetinmeyen 
firmalarımız alternatif pazarlar 
bulmak için çalışmalarını 
sürdürüyor. Bizler de bu konuda 
Tekirdağ Ticaret ve Sanayi Odası 
olarak dış ticaret istihbarat 
merkezimiz ve ihracat destek 
ofisimiz ile firmalarımıza destek 
vermeye devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı

Tekirdağ TSO Haziran ayı olağan meclis toplantısı, Meclis Başkanımız Hakan Şık Başkanlığında 
Meclis Üyele ri ve Komite Başkanlarımızın da katılımıyla gerçekleştirildi. Toplantıda, gündem 
maddeleri görüşülerek karara bağlandı.

Meclis toplantımızın akabinde Tekirdağ ili oda ve borsalarının Akademik Danışmanı Doç. 
Dr. Şeniz Özhan tarafından “Tekirdağ İli Temel Ekonomik Göstergeler” başlıklı sunum 
gerçekleştirildi. 

Haziran Ayı Olağan Meclis Toplantısı Gerçekleşti Festival Meşalesi Yakıldı
Uluslararası Tekirdağ 
56. Geleneksel Kiraz 
Festivali'nin açılışı 
kapsamında TBMM 
Başkanımız Prof. Dr. 
Mustafa Şentop 'un 
teşrifleriyle festival 
meşalesinin yakımı 
gerçekleşti.

Programa katılan 
Başkanımız Cengiz 
Günay; "Şehrimizin 
ekonomik, sosyal ve 
ticari hayatına fayda 
sağlayacak festivalin 
hayırlı olmasını dili-
yorum." açıklamasında 
bulundu.

TOBB, Uşak Valisi Dr. Turan Ergün ve Belediye 
Başkanı Mehmet Çakın'ı Ziyaret Etti

Yönetim Kurulu Başkanımız Cengiz Günay, TOBB Başkanımız M. Rifat His-
arcıklıoğlu ve TOBB Yönetim Kurulu Üyelerimizle birlikte, Uşak Valisi Dr. Turan 
Ergün ve Belediye Başkanı Mehmet Çakın ’ı makamlarında ziyaret etti.


